
 Protokoll styrelsemöte                                                   

                                                                                    

Föreningens namn: Karlsborgs Gymnastikförening 
Organisationsnummer: 866601–1153 
Datum: 2022-10-11 
Ort: Karlsborg 
Mötesplats: Biblioteket 
Tid: 18:30 – 20:30 
 
Närvarande: Johan Tranquist, Carina Nyberg, Camilla Lundmark Nyman, Anette Annerfalk på telefon,  
Sara Pettersson kom c:a 19:30, Thomas Johansson. 
Ej närvarande: Marie Karlsson, Lena Gustafsson, Anna Sandberg. 
 
 

§ 1. Mötets öppnande. 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

 

§ 2. Dagordningens godkännande. 
Ja, med tillägg att ta upp tidigare beslut om subvention av försäkringskostnader för Truppgymnastiken. 

 

§ 3. Val av två personer att justera dagens protokoll. 
Camilla Lundmark Nyman och Thomas Johansson. 
 

§ 4. Föregående mötesprotokoll. 
Sekreterare läser upp de beslut som togs, samt annat av vikt under de olika punkterna. Ordförande 
tillägger att i § 5. inkommit svar från SGF att de 40.000 som beviljats för materialinköp för 
Truppgymnastiken kan nyttjas om inköpen är gjorda under innevarande år. 
 

§ 5. Ekonomi. 
Kassör delar ut och går igenom budgetläget. 
Saldo Gymmix och Bamse 65.096:-. Saldo Truppgymnastiken 198.557:-. Intäkter Gymmix och Bamse 
65.096:- och Truppgymnastiken 52.070:- + bidrag = 129.538:-. Intäkter endast Gymmix 59.300. Det är 
fortfarande många + 65 som betalar för 1 pass. Intäkterna och utgifterna avser höstterminen. 
 
Fråga har uppkommit om ledare och hjälpledare i Truppgymnastiken och Bamse får gå kostnadsfritt 
på Gymmix pass. Styrelsen beslutar att förtydligande görs till tidigare beslut att det gäller både ledare 
och hjälpledare. 
 
Försäljning av rabatthäften är i gång. Gymmix har sålt en hel del av de 120 uthämtade. 
Truppgymnastiken hämtade ut 475 och tycker att utbudet är försämrat och försäljningen förväntas gå 
ner då ingen av ICA-butikerna i kommunen är med. Detta innebär att rabatthäften förmodligen blir 
återlämnade. Gymmix instämmer att många avstått att köpa eftersom inte ICA är med i år. Vi avvaktar 
till nästa möte med mer redovisning av rabatthäftena. Hur det än går är varje såld en bonus. 
 
Kassör informerar om att samarbetet med Josefine Wibjörk, som ersatt Maria Sjöberg som 
ekonomiansvarig för Truppgymnastiken, fungerar bra. Ordförande och kassör ska ta bort fullmakt för 
Maria Sjöberg på Swedbank och ersätta med Josefine Wibjörk. Kassör ska ta bort Truppgymnastikens 
bankgironummer på hemsidan eftersom många betalt fel till Truppen i stället för Gymmix. 
 



                                                                                    

Styrelsen ser att det går bra för Karlsborgs gymnastikförenings olika verksamheter. Återhämtning har 
skett för Gymmix genom sparåtgärder, höjda träningsavgifter, mer marknadsföring och fler betalande 
motionärer. 
 
Ordförande redogör för vattenskadan i sommar på Moliden som orsakade skador på en del av 
Truppgymnastikens träningsredskap. Anna Sandberg meddelar genom Sara Pettersson att hon inte 
har fått någon återkoppling från kommunen avseende skadorna. Hon kommer att ta ny kontakt. I 
samband med skadan har samtal förts om Truppgymnastiken ska teckna försäkring på sina 
träningsredskap. Styrelsen beslutar att avvakta besked om skadeläget och ansvarsfrågan från 
Karlsborgs kommun samt ta in uppgifter av nyanskaffningsvärdet av Anna Sandberg. 

§ 6. Profilkläder. 
Ordförande informerar att samarbetsavtal gällande profilkläder samt team sales kort ( förmånskort 

med kreditfunktion upp till 30.000:-) har tecknats med Stadium. 

Styrelsen beslutar: 

- att bekosta för ledarna i Gymmix ett linne eller T-shirt med tryck ledare under Gymmix nya logga. 

Ordförande samlar in beställning från Gymmix.  

- styrelsen subventionerar 300:- till styrelsemedlemmar, suppleanter och Bamseledare. 

- Truppgymnastiken får stå för eventuella subventioner till sina ledare angående träningskläder. 

 

§ 7. Gymmix, Bamse och Truppgymnastik. 
Gymmix är återigen efter höstens start c:a 100 deltagare med styrelsen och ledare. Sekreterare har 
sammanställt snittdeltagande på Gymmixpassen så här långt: Medel, måndagar (25), Mogen, tisdagar 
(24), Step/styrka, tisdagar (14), Bas, onsdagar (22), Medel, onsdagar (10), Cirkelfys, söndagar (7) och 
Yoga, söndagar (7). 
Styrelsen beslutar om ledare byter pass med varandra att meddela så skyndsamt som möjligt till 
Carina och Camilla så att det läggs ut på sociala medier. Medlemsutskick med e-post behövs inte. 
Julgympa tas upp med ledarna vid ledarträff v.50. 
 
Bamse har 60 inskrivna barn i verksamheten. Det har minskat något. Malin Birath har lämnat 
information att det är fyra grupper i gång, varav en är i Forsvik. I grupperna är det 15–20 barn, så det 
finns platser kvar. Malin skickar också fråga till styrelsen om de får skicka ny ledare på utbildning om 
det slutar en Bamseledare. Styrelsen beslutar att om ledare slutar och om ny ledare hittas får den 
skickas på utbildning. 
 
Truppgymnastiken, Sara lämnar information från Anna, har totalt 80 deltagare/gymnaster fördelade i 5 
grupper: Flickis-Salto (23), Rondat (12), Handstående (15), Hjulning (15), Kullerbytta (15). Det är kö 
på 16 gymnaster och man tittar på en lösning att starta en grupp till nästa termin. Fler ledare och 
utbildningar behövs. Truppgymnastiken kommer att deltaga med tre lag (Flickis-Salto, Rondat och 
Handstående) i tre olika klasser på Skaraborgs Cupen i truppgymnastik den 26/11 i Skövde. 
Startavgifter betalas av truppsektionen. 
Gymnaster och ledare är mycket positiva till de nya kläderna som visas upp i hela samhället. 
 

§ 8. Material/Lokaler. 
Ordförande tar upp fråga från Karlsborgs Simklubb om KGF är intresserad av att överta verksamheten 
med Aquaflottar. Styrelsen beslutar att vi inte kan ta beslut i frågan nu utan ordförande ska inhämta 
mer information i ärendet. 
Ordförande har ersatt den långa ljudkabeln med en ny på Strandskolan efter önskemål av ledarna. 
Högtalarna på Strandskolan är inte i behov av att bytas efter genomgång på ledarträffen, däremot 
aktuellt att installera Bluetoothmottagare/sändare. Inköp är på gång. Styrelsen är i största möjliga mån 
behjälpliga ledarna med att plocka in och ut material vid passen. Materialansvarig är inte närvarande 
idag skickar information om att ringar för gummibanden har införskaffats samt 



                                                                                    

upphängningsmöjligheter på gallergrinden. Vid ledarträffen utvärderas med ledarna de nya 
anskaffningarna. Trasigt material skrivs upp på lista som är uppsatt i förrådet bredvid inventarielistan. 
Koden till Strandskolan har inte skrivits upp synligt denna termin. Styrelsen beslutar att  
sekreterare lägger ut den i medlemsutskick samt att det också kan nämnas för deltagarna på passen. 
 
Bamse har meddelat att det flyter på bra i lokalerna och med utrustningen. Problem har förekommit 
med att koder in i lokaler inte fungerat. Dialog med Nicklas på kommunen förs om detta. 
 
Truppgymnastiken, materialansvarig, har efter förra styrelsemötet mejlat in inventarieförteckning till 
sekreterare. På Moliden går det långsamt med återställandet av förråden. Periodvis är det väldigt 
fuktigt under läktaren, personalen på Moliden glömmer att tömma avfuktaren. 
Anna Sandberg och Malin Birath har besökt Padelhallen för att se om det finns möjligheter till att 
kunna förlägga träning där. De ser tyvärr inte att detta kommer att vara en snabb lösning på 
lokalproblemet.  Fortsatt återkoppling får ske till styrelsen hur samtalen går enligt tidigare beslut. 
 

§ 9. Kurser/utbildningar. 
Ordförande informerar att synpunkter framförts vid senaste ledarträff av tre ledare i Gymmix som gick 
en inspirationsutbildning i augusti gällande att utbildningskostnad skulle kvittas mot ledararvodet. Med 
anledning av att ekonomin ser bättre ut nu än innan höstterminsstarten beslutar styrelsen att 
återkalla tidigare beslut att kvitta utbildningskostnad mot arvode tills vidare. 
Thomas har gått webbaserad utbildning om IdrottOnline 25/8. 
 
Bamse har inga aktuella utbildningar nu. 
 
Truppgymnastiken har satsat på en del högre utbildningar. Truppen fick bidrag för 
utbildningssatsningar i våras av SGF. Om nya grupper startas måste också fler ledare utbildas. 

§10. Information från Förbunden och Kommunen oktober 2022. 
- GDPR 

Thomas tittar på detta med anledning av LOK-stöd mm. 
- Tekniskt reglemente 2023. 
- Den viktiga balansen. 
- Förnyelse av försäkringar 2022–2023. 
- Sov gott om natten med rätt skydd. 
- LEVA ”leta nya vanor i Karlsborg”  

Är en hälsosatsning i kommunen för kommunanställda 2023 v. 3–6. Styrelsen kommer att svara 

kommunen med att man kan prova på en gång på våra ordinarie pass v. 3–6. 

- Framtidsresan – bilda ett utbildningsråd.  

Ordförande lämnar över denna inbjudan till Truppgymnastiken. 

Informationsbladet läggs som en bilaga till protokollet. 

§11. Sociala medier/Marknadsföring. 
Mediegruppen kommer att träffas 13/10 angående ny hemsida i sitebuilder. Camilla har sparat ner 
material från nuvarande hemsida. Camilla ska visa Thomas och Carina inlogg hur de blir 
administratörer på Instagram. Någon från Truppgymnastiken behöver också ha inlogg. Vem? 
Prova på i januari läggs till ledarträffen. Förslag från styrelsen är att ha en prova på dag i v. 3 och 
starta vårterminen v.4. Förslaget grundar sig också på att vårterminen är längre och avslutas då i maj. 

§12. Ny grafisk profil. 
Den nya grafiska profilen läggs nu ut överallt enligt tidigare beslut. Styrelsen beslutar att även förnya 
föreningens Beach flag som används vid olika evenemang. Camilla ska se om hon kan göra en ny på 
jobbet och kommer då att fakturera kostnaden till KGF. 
 



                                                                                    

§13. Övriga frågor. 
Styrelsen har tidigare tagit beslut om att subventionera Truppgymnastiken med del av 
försäkringskostnaden. Styrelsen beslutar att så långt som möjligt står verksamheterna för sina egna 
kostnader. Detta innebär att Gymmix i detta fall inte subventionerar Truppgymnastikens 
försäkringskostnader enligt tidigare beslut tills vidare. 
 
Thomas tar upp att det är viktigt att få in födelseuppgifter med år, mån, dag i medlemsregistret för att 
kunna söka olika stöd. Han ska titta på detta och sedan skicka till sekreterare så att e-postadresser 
läggs in där dessa saknas i IdrottOnlines medlemsregister. 
 

§14. Nästa möte. 
Styrelsen beslutar att nästa möte hålls 17/11 kl. 18:30-20:30 på Biblioteket. Sekreterare bokar. 
 

§15. Mötets avslutande. 
Ordförande tackar för ett trevligt och givande möte. 
 
Karlsborg 2022-10-15 

 

------------------------------------------   ------------------------------------- 

Johan Tranquist    Carina Nyberg 

Ordförande     Sekreterare 

 

 

------------------------------------------   ------------------------------------- 

Camilla Lundmark Nyman    Thomas Johansson 

Justerare     Justerare 

 


